

47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

20.07.2010

Council of Europe awards "Heart of Sarajevo" film prize

Date: 23-31 July

Location: Sarajevo (Bosnia and Herzegovina)

Event: Sarajevo Film Festival

Description: The Council of Europe is to sponsor the Heart of Sarajevo, the main award at the prestigious Sarajevo Film Festival.

The Council of Europe is also hosting a series of events at the festival to highlight the importance of film as a medium for freedom of expression. University students, school children and festival visitors are all catered for in the week-long programme.

Background information: The Sarajevo festival supports and promotes regional cinema, and was first held in 1995 at the height of the siege of the city. This is the third year that the Council of Europe has sponsored the award, part of its mission to promote European artistic production. It is also present at other film festivals such as Istanbul and the Molodist Film Festival in Ukraine.

[More info on the Sarajevo Film Festival](#) (including programme of events)

Contact: Francisco Empis, Directorate of Communication, tel. + 33 3 90 21 43 92. Mobile +33 6 28 97 27 85, francisco.empis@coe.int

Prix « Cœur de Sarajevo » décerné par le Conseil de l'Europe

Date: 23-31 juillet,

Lieu: Sarajevo (Bosnie-Herzégovine)

Manifestation: Festival du film de Sarajevo

Description: le Conseil de l'Europe parrainera le prix "Cœur de Sarajevo", la plus haute récompense du prestigieux Festival du film de Sarajevo.

Lors du festival, le Conseil de l'Europe accueillera aussi une série de manifestations valorisant le rôle du cinéma comme support de la liberté d'expression. Les étudiants, les écoliers et les festivaliers seront particulièrement à la fête avec ce programme d'une semaine.

informations: Le festival de Sarajevo, dont la première édition remonte à 1995, au plus fort du siège de la ville, a pour vocation de soutenir et de promouvoir le cinéma régional. C'est la troisième année que le Conseil de l'Europe parraine le prix, sa mission étant entre autres de promouvoir la production artistique européenne. Il est également présent à d'autres festivals de cinéma comme celui d'Istanbul et le Molodist Film Festival en Ukraine.

[Informations sur le Festival du film de Sarajevo](#) (y compris le programme des manifestations)

Contact : Francisco Empis, Direction de la communication, tél. + 33 3 90 21 43 92. portable +33 6 28 97 27 85, francisco.empis@coe.int

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int